
Zápis ze zasedání školské rady při Gymnáziu Olgy Havlové, 
Ostrava-Poruba, příspěvkové organizace 

dne 26. února 2019 
 
Přítomni:  
 Ing. Alexandra Arencibia, Ing. Tomáš Kotyza,  
 Ing. Michaela Řeháková, PhDr. Jiří Sovadina 
 
Hosté:       Mgr. Jana Huvarová – ředitelka školy 
            
 
Program: 
 
1.      Zahájení  
2.      Projednání návrhu rozpočtu a Zprávy o činnosti a plnění úkolů za rok 2018 
3.      Zhodnocení 1. pololetí  
4.      Úspěchy žáků v 1. pololetí 
5.      Projednání aktivit náměstka Unucky na FB ve vztahu k žákyni školy  
6.      Různé  
 
 
ad 1: 
Předsedkyně školské rady zahájila schůzku a seznámila přítomné s programem, který 
byl přijat. 
 
ad 2: 
Školská rada projednala návrh rozpočtu a Zprávu o činnosti a plnění úkolů za rok 
2018.  Přítomní byli ředitelkou školy seznámeni s výsledky hospodaření z hlavní a 
doplňkové činnosti. Rozpočet je vyrovnaný, výsledky hospodaření splňují všechny 
požadavky, které zřizovatel ukládá. Celkový výsledek hospodaření organizace za rok 
2018 je ve výši 3 729,04 Kč. Ztráta hospodaření z hlavní činnosti způsobená 
vysokými náklady na rekonstrukci elektroinstalace byla kompenzována výnosy 
z hospodaření z doplňkové činnosti.  
 
  
Školská rada byla seznámena s Přehledem investic 1. pololetí školního roku 
2018/2019. Ředitelka školy přítomné dále s investičními záměry ve druhé polovině 
roku (rekonstrukce školní knihovny, obklady a výměna umyvadel)    
 
Ředitelka školy doložila, že chod školy je řádně zabezpečen.  
 
ad 3:  
Ředitelka školy zhodnotila 1. pololetí školního roku. Přítomni bylo seznámeni 
s nejvýraznějšími aktivitami školy, širokých podobách prezentace školy na veřejnosti, 
organizací soutěží a rozvíjení spolupráce s partnerskými institucemi.  
 
ad 4:  
Členové ŠR rady byli obeznámeni s dosavadními úspěchy studentů a učitelů. Vše 
bylo doloženo přehlednou tabulkou.  
  



ad 5:  
Ředitelka školy přítomné seznámila s vývojem sporu mezi náměstkem MSK, školou a 
žačkou školy Emou Ostřížkovou. Přítomní vystoupili v diskusi, zhodnotili průběh 
kauzy a představili své postoje a úhly pohledu. Ve výsledku členové ŠR vyjádřili 
škole a ředitelce podporu.  
 
ad 6: 
Různé  
Předsedkyně ŠR poděkovala přítomným za účast. 
Termín dalšího setkání byl předběžně navržen na poslední týden v srpnu 2019.  
 
 
 
       Ing. Alexandra Arencibia, v. r. 
       předsedkyně školské rady 
 
Zapsal: PhDr. Jiří Sovadina, tajemník ŠR 
V Ostravě-Porubě 27. února 2019 
 
 


